
The mission of the International School of Indiana is to provide our students with a world-class
education that prepares them to be responsible citizens and effective leaders in a rapidly globalizing

and interdependent world.

Overview:
Lower School teachers at The International School of Indiana work in a multicultural environment with
families, teachers and staff from around the world. Teachers work with a highly collaborative team of
grade level colleagues, coordinators and specialists to implement a rigorous curriculum that is
engaging and student-centered.

Job Title: Lower School French Teacher Full Time

Primary Purpose: Teach PYP curriculum in French immersion program

Duties and Responsibilities:
-Develop and teach Units of Inquiry in a French immersion classroom
-Contribute to school programs and events
-Collaborate with colleagues
-Create positive educational climate for students
-Participate in professional development
-Tutor students individually, as needed
-Establish and communicate clear objectives for all learning activities
-Communicate with parents in a positive and timely manner

Required Qualifications:
-First language speaker of French
-Fluent in English
-Minimum of Bachelor’s degree in a relevant field

Desirable Qualifications:
-Experience with the Primary Years Programme
-International outlook and demonstrated ability to communicate effectively with diverse populations
-Strong interpersonal skills



La mission de l’école Internationale d’Indianapolis est de fournir à nos élèves une éducation
d’envergure internationale, afin de les préparer à être des citoyens responsables et les leaders de

demain.

Overview:
Les enseignants de l’école primaire travaillent dans un environnement multiculturel auprès des
familles, des collègues et du personnel de l’école venant du monde entier. Les enseignants sont
amenés à collaborer constamment avec les collègues du même niveau, des coordinateurs et aussi
les intervenants, afin de garantir un enseignement rigoureux et engageant pour les élèves.

Job Title: Poste d’enseignant à temps plein en classe de primaire.

Primary Purpose: Enseigner le programme du PYP Baccalauréat International en immersion
française.

Duties and Responsibilities:
-Développer et enseigner les unités de recherche en immersion française.
-Contribuer aux programmes et aux événements de l’école.
-Collaborer avec les collègues.
-Créer un environnement éducatif positif pour les élèves.
-Participer aux formations professionnelles.
-Faire du tutorat auprès des élèves qui ont besoin.
-Fixer et communiquer des objectifs clairs pour chacune des situations d’apprentissage.
-Communiquer avec les familles de manière positive et régulière.

Required Qualifications:
-Être francophone et avoir une parfaite maîtrise du français oral et écrit.
-Parler anglais couramment.
-Être diplômé de l’Education Nationale ou avoir un diplôme dans l’éducation et la petite enfance.

Desirable Qualifications:
-Avoir de l’expérience en Baccalauréat International programme PYP.
-Avoir une vision internationale et démontrer des capacités à communiquer avec des personnes
d’environnements variés.
-Avoir de fortes compétences interpersonnelles.


